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Ontwerpverslag RvB  - Volley Belgium – projet de Rapport CA  
16/05/2024 20:00h – TEAMS  

 
Présent/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Stefan De Keijser 
o Volley Vlaanderen: Paul Lagae  
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles: Dominique Reterre, Pascal Schmets, Denis Van Bever 
o Commissies/commissions: Arturo di Giacomo, Michel Loppe, Leo Bergmans 

 
Uitgenodigd, Invité 
o Gerrit Matthijs (financieel beheerder VV) 

 
Verontschuldigd/excusé: 
o Claude Kriescher (procuration à Guy Juwet), Johan Van Riet (volmacht aan Paul Lagae), Luc 

Haegemans (voorzitter VV)  
 
 

 

COMMISSIES 
 
1.    NSC 

 
1.1. De RvB feliciteert Linde Martens die met brio 

promoveerde tot internationaal scheidsrechter.  
Op vier jaar tijd konden zes Belgische kandidaten 
opklimmen tot het internationale niveau. Dit 
bewijst eens te meer dat de Belgische 
aanwezigheid op het CEV-beleidsniveau 
vruchten afwerpt en dat Volley Belgium hierop 
blijvend moet investeren. Er blijft nog een plaats 
over. Zonder afbreuk te doen aan iemands 
merites als basis van de NSC-selectie, hoopt 
Arturo dat de volgende Belgische kandidaat kan 
komen uit de rangen van de CFA.  
Op vraag van Gerrit beschrijven Arturo en Denis 
de elementen van het recruteringsprogramma 
van de NSC. Scholen worden bezocht, video’s 
worden getoond, zo’n 60 jonge SRs worden 
ondersteund door een peter of meter. Arturo 
prijst de LSC en de CFA voor deze 
ondersteuning. 

1.2. De NSC is zeer tevreden over de samenwerking 
met Beach Belgium (Dries Koekelkoren). Dit jaar 
staan er twee FIVB-FUTURES op het nationale 
programma (Leuven & Brussel).  De NSC 
profiteert daarvan om internationale 
uitwisselingen te organiseren. 

1.3. Scheidsrechtervergoedingen toe te voegen aan 
het reglement: 

• Videoref: 93 EUR  

• Toernooi (halve dag): 50 EUR 
1.4. De NSC stemt in met een prijs van 25 EUR voor 

de polo’s, doch stelt zich nog steeds de vraag 
waarom een tweede exemplaar 48 EUR moet 
kosten. Dit onderwerp moet behandeld worden 
door de ‘commissie nationale dossiers’.  Een 
uitnodiging van de directeur generaals van de 
vleugels voor zo’n meeting bleef tot heden 
zonder respons.  Het secretariaat VB zal nu een 
datum vastleggen.  

 
COMMISSIONS 
 
1.  CNA 
  
1.1. Le CA félicite Linde Martens qui a été promue 

arbitre internationale avec brio.  En quatre ans, 
six candidats belges ont pu accéder au niveau 
international. Cela prouve une fois de plus que 
la présence belge au niveau politique de la 
CEV porte ses fruits et que Volley Belgium doit 
continuer à s'y investir. Il reste une place. Sans 
remettre en cause les mérites de chacun 
comme base de sélection de la CNA, Arturo 
espère que le prochain candidat belge pourra 
venir des rangs de la CFA.  
 
Interrogés par Gerrit, Arturo et Denis décrivent 
les éléments du programme de recrutement de 
la CNA. Des écoles sont visitées, des vidéos 
sont projetées, une soixantaine de jeunes 
arbitres sont soutenus par un parrain ou une 
marraine. Arturo félicite la LSC et la CFA pour 
ce soutien. 

1.2. La CNA est très satisfait de la coopération avec 
Beach Belgium (Dries Koekelkoren). Cette 
année, il y a deux FUTURES FIVB dans le 
programme national (Louvain et Bruxelles).  La 
CNA en profite pour organiser des échanges 
internationaux. 

1.3. Frais d'arbitrage à ajouter au règlement : 

• Videoref : 93 EUR  

• Tournoi (demi-journée) : 50 EUR 
 
1.4. La CNA accepte un prix de 25 euros pour les 

polos, mais se demande toujours pourquoi un 
deuxième polo devrait coûter 48 euros. Cette 
question devrait être abordée par la 
"commission dossier nationaux".  Une invitation 
des directeurs généraux des ailes pour une 
telle réunion est restée sans réponse jusqu'à 
présent.  Le secrétariat du VB va maintenant 
fixer une date.  
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1.5. De NSC heeft nood aan een groot aantal nieuwe 
en jonge scheidsrechters om het hoofd te bieden 
aan het hoge niveau van absenties.  Op 25/05 
zullen 10 Vlaamse en 7 Franstalige kandidaten 
een examen afleggen.  

1.6. De aanduidingen voor de finale toernooien zijn 
gemaakt. 

1.7. De clubs van de LIGH zullen vanaf volgend 
seizoen allemaal beschikken over een 
Challenge systeem (de LIGD adopteert het 
systeem ook doch heeft meer tijd nodig). 
Vorming is nodig.  De NSC wil hierbij helpen, 
maar heeft niet de capaciteit om het hele 
vormingsprogramma te verzekeren en rekent in 
de eerste plaats op de LIGH-clubs zelf. 
Volgens Guy heeft Luc Haegemans hierop al 
positief gereageerd. Naast de aangeboden 
incentives (de aangeboden vorming en de 
verwachte besparingen voor de clubs) besluit 
de RvB ook tot het instellen van een boete als 
sanctie voor clubs die niet in orde zijn met de 
Challenge-systeem.  

 
2. MNC  

 
2.1.  De MNC heeft barragetoernooien georganiseerd 

voor de tweedes van de PROMO-series, en 
bereidwillige clubs hebben daartoe zalen 
gereserveerd. Het aantal teams dat deelneemt 
aan de barrages is echter maar een fractie van 
wat voorzien was, en dus ook het aantal te 
spelen matches (14 matchen ipv 44). Dit is een 
jaarlijks weerkerende frustratie voor de 
organisatoren, toe te schrijven aan de beperkte 
animo van clubs uit PROMO om te promoveren 
naar NAT3. Michel ontwaart ook een groot 
niveauverschil tussen PROMO en NAT3. Om 
aan voorgaande te verhelpen stelt de MNC voor 
om de 11-den van NAT3 te laten deelnemen aan 
de barragetoernooien. Eventuele aanpassingen 
van het reglement zijn niet meer voor dit seizoen, 
wat de tijd geeft om verder na te denken over de 
optimale oplossing. De komende evaluatie van 
de competitie-hervorming kan hiertoe kan 
bijdragen. Om de aversie beter te begrijpen zal 
Guy de vragenlijst ook naar PROMO-clubs 
sturen.  

2.2. Michel merkt op dat de boetenlijst al vele jaren 
oud is, en dat een update welkom is. Hij merkt 
daarbij op dat het nationale competitiereglement 
niet de geschikte plaats is om financiële 
informatie te vermelden. Dit is een oud zeer (zie 
bv verslag RvB 29/10/2020). Pascal en Gerrit 
engageren zich om een geactualiseerd en 
volledig financieel referentiedocument op te 
stellen, met o.a. boeten, scheidsrechter-
vergoedingen, transfer- en inschrijvingskosten.  
 
 
 
 

1.5. La CNA a besoin d'un grand nombre de 
nouveaux et jeunes arbitres pour faire face au 
nombre élevé d'absences.  Le 25/05, 10 
candidats flamands et 7 candidats 
francophones passeront des examens.  

1.6. Les désignations pour les tournois finaux ont 
été faites. 

1.7. Les clubs de la LIGH auront tous un système 
Challenge à partir de la saison prochaine (la 
LIGD adopte également le système mais a 
besoin de plus de temps). Une formation est 
nécessaire.  La CNA veut y contribuer, mais 
elle n'a pas la capacité d'assurer l'ensemble du 
programme de formation et compte 
principalement sur les clubs de la LIGH eux-
mêmes. Selon Guy, Luc Haegemans a déjà 
répondu positivement à cette demande. Outre 
les incitants proposés (la formation offerte et les 
économies attendues pour les clubs), le CA 
décide également de mettre en place une 
amende comme sanction pour les clubs qui ne 
sont pas en règle avec le système Challenge.  

 
2. MNC  
 
2.1. La MNC a organisé des tournois de barrage 

pour les deuxièmes de la série PROMO et des 
clubs organisateur ont réservé des salles à cet 
effet. Cependant, le nombre d'équipes 
participant aux barrages n'est qu'une fraction 
de ce qui avait été envisagé, de même que le 
nombre de matches à jouer (14 matches au lieu 
de 44). Il s'agit là d'une frustration annuelle 
pour les organisateurs, qui s'explique par le peu 
d'enthousiasme des clubs de PROMO à 
promouvoir le NAT3. Michel constate 
également une grande différence de niveau 
entre PROMO et NAT3. Pour remédier à cette 
situation, la MNC propose de permettre aux 
onzièmes de la NAT3 de participer aux tournois 
de barrage. Toute modification du règlement 
n'est plus d'actualité pour cette saison, ce qui 
laisse le temps de réfléchir à la solution 
optimale. L'évaluation de la réforme de la 
compétition pourrait être utile à cet égard. Pour 
mieux comprendre l'aversion, Guy enverra 
également le questionnaire aux clubs PROMO.  

2.2. Michel fait remarquer que la liste des amendes 
date de plusieurs années et qu'une mise à jour 
est la bienvenue. Ce faisant, il note que les règles 
de la compétition nationale ne sont pas l'endroit 
approprié pour inclure des informations 
financières. Il s'agit d'une question ancienne (voir 
par exemple le rapport du Conseil 
d'administration du 29/10/2020). Pascal et Gerrit 
s'engagent à préparer un document de référence 
financier actualisé et complet, comprenant les 
amendes, les frais d'arbitrage, les frais de 
transfert et d'enregistrement.  
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2.3. Op vraag van Leo bevestigt Michel dat 10 
ploegen ingeschreven zijn voor de LIGD. Hoewel 
de inschrijvingsperiode officieel afliep op 15/05 
blijven er nog 10-12 laatkomers. Michel vindt dat 
daar ook een boete voor kan gegeven worden. 
 

2.4. Ook op vraag van Leo bevestigt Michel dat het 
reglement niet verbiedt dat de punten uit de 
reguliere competitie gehalveerd worden voor de 
PO (zoals bij de voetbal). 

2.5. Denis vergewist zich van de situatie in NAT1D. 
LVL schreef zich niet in, zodat de elfde in de 
stand (KVC Zoersel) in NAT1 kan blijven. 

2.6. De uiteenlopende vakantiekalenders van het 
Nederlandstalig- en Franstalig onderwijs nopen 
MNC tot de organisatie van de nationale 
jeugdkampioenschappen in het vierde WE van 
mei. Hierdoor moeten de geplaatste Vlaamse 
jeugdploegen wekenlang trainen zonder dat ze 
een match kunnen spelen. Het vooruitschuiven 
van de finales ligt moeilijk bij FVWB. Het 
annorama voor 2024-2025 ligt vast, en bij 
gelijkblijvende manier van werken blijft het 
probleem ook in de volgende jaren bestaan. 
Moet VB dan abstractie maken van de 
schoolvakanties? Het seizoen vroeger doen 
eindigen? Of de finales koppelen aan de start 
van het BVB-seizoen?  De leden worden 
uitgenodigd om hierover na te denken, het punt 
wordt geagendeerd op de RvB van juni.  

 
3. LIGD 

 
3.1. Op vraag van Leo bevestigt Michel dat er twee 

lotingen zijn voor de nationale beker, een in 
juni/juli en een in september. In tegenstelling tot 
vorig jaar is de tweede loting volledig willekeurig. 
Het is dus mogelijk dat ligaclubs tegen elkaar 
uitgeloot worden, of NAT1-clubs. 

 
 

RAAD VAN BESTUU R 
 
 
1. Financiën 

 
De rekeningnazichters zijn op 3 juni uitgenodigd 
voor de controle van de resultaten. 

 
2. VARIA 

 
2.1. Bij de toekenning van de Europese tickets vraagt 

CEV om de ‘finale rangschikking na PO’ van de 
ligaclubs. Het secretariaat VB ontving deze ‘finale 
rangschikkingen na PO’ van LIGH en LIGD.  Guy 
zoekt nog de bevestiging bij Michel. De tickets 
worden als volgt verdeeld:  
 
Heren 

1. Knack Roeselare  --> CL 4rd round (seeded) 
2. Greenyard Maaseik --> CL 4rd round (seeded) 
3. Lindemans Aalst --> CEV cup 

2.3. Interrogé par Leo, Michel confirme que 10 
équipes sont inscrites à la LIGD. Bien que la 
période d'inscription ait officiellement pris fin le 
15/05, il reste encore 10-12 retardataires. Michel 
pense qu'une amende peut également être 
donnée pour cela. 

2.4. Toujours sur la question de Leo, Michel confirme 
que le règlement n'interdit pas que les points de 
la compétition régulière soient divisés par deux 
pour le PO (comme en football). 

2.5. Denis veut connaître la situation en NAT1D. La 
LVL ne s'est pas inscrite, donc le 11ème au 
classement (KVC Zoersel) peut rester en NAT1. 

2.6. Les différents calendriers de vacances des 
écoles néerlandophones et francophones 
obligent la MNC à organiser les championnats 
nationaux des jeunes le quatrième WE de mai. 
Cela oblige les équipes de jeunes flamandes à 
s'entraîner pendant des semaines sans pouvoir 
jouer un seul match. Il est difficile pour la FVWB 
d'avancer la phase finale. L'annorama pour 
2024-2025 est fixé et, toutes choses restant 
égales par ailleurs, le problème subsiste pour 
les années suivantes. Est-ce que VB devrait 
alors s'abstraire des vacances scolaires ? Doit-
on avancer la fin de la saison ? Ou lier les 
finales au début de la saison du BVB ?  Les 
membres sont invités à réfléchir à cette 
question, qui sera mise à l'ordre du jour du 
Conseil d'administration de juin. 

 
3. LIGD 
 
3.1. Interrogé par Leo, Michel confirme qu'il y a deux 

tirages au sort pour la Coupe nationale, l'un en 
juin/juillet et l'autre en septembre. Contrairement 
à l'année dernière, le second tirage est 
totalement aléatoire. Il est donc possible que des 
clubs de ligue soient opposés entre eux et idem 
pour des clubs NAT1. 

 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 

. 
 
1. Les finances 
 
.    Les vérificateurs sont invités pour un contrôle des 

comptes le 3 juin. 
 
2. VARIA 

. 
2.1. Lors de l'attribution des tickets européens, la CEV 

demande le "classement final après PO" des 
clubs de la ligue. Le secrétariat du VB a reçu ces 
"classements finaux après PO" de la LIGH et de 
la LIGD.  Guy attend toujours la confirmation de 
Michel. Les tickets seront distribués comme suit :  
Hommes 
1. Knack Roeselare --> CL 4ème tour (seeded) 
2. Greenyard Maaseik --> CL 4ème tour (seeded) 
3. Lindemans Aalst --> CEV cup 
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4. Volley Haasrode Leuven --> CEV cup 
5. Decospan Volley Team Menen --> Challenge 

cup 
 
Dames 

1. Asterix Avo Beveren --> CL 1st -3rd round 
2. Capitalatwork BOA Tchalou --> CEV Cup 
3. E.S. Charleroi Volley --> Challenge cup 
4. VDK Bank Gent --> Challenge cup 

2.2.  Vorig jaar organiseerde WEVZA een toernooi met 
een CEV Challenge Cup-ticket als prijs. Op vraag 
van Paul of dat dit jaar ook zo is zal VB navraag 
doen. 
 

2.3. Op de finales van de Champions’ League in 
Antalya kon Guy wat netwerken. Het komt VB 
goed uit dat er vier kandidaten zijn voor het 
voorzitterschap van CEV.  

2.4. Gerrit informeert de raad over de complexe 
financiële situatie bij VV. 

2.5. De bestuursorgaan van VV telt acht nieuwe leden 
(op 10).  Deze vernieuwing dient zich door te 
zetten in de VV-vertegenwoordiging in de AV van 
VB. Waar vroeger elk jaar aan de vleugels 
gevraagd werd om hun vertegenwoordigers aan 
de AV aan te duiden, zijn de vertegenwoordigers 
sinds de wijziging van de statuten opgenomen in 
een ledenregister. De ledenregister van VB telt 
acht effectieve leden van VV en acht effectieve 
leden van FVWB. Stefan leest de namen van de 
effectieve leden voor. Een effectief lid van VB kan 
vervangen worden na overlijden, vrijwillig ontslag 
of uitsluiting (artikel 9 van de statuten). De RvB 
vraagt VV en de FVWB om de te vervangen 
vertegenwoordigers te overhalen tot vrijwillig 
ontslag. Een TEAMS-meeting van de RvB 
voorafgaand aan de AV kan dan akte nemen van 
de ontslagen waarna de vleugels vervangers 
kunnen aanstellen.  Er is geen nood om de 
statuten aan te passen. 
 

Volgende vergaderingen .  
 

• AV : do 20/06 

• RvB: TBD 

4. Volley Haasrode Leuven --> CEV cup 
5. Decospan Volley Team Menen --> 

Challenge cup 
 
Dames 
1. Asterix Avo Beveren --> CL 1er -3ème tour 
2. Capitalatwork BOA Tchalou --> CEV cup 
3. E.S. Charleroi Volley --> Challenge cup 
4. VDK Bank Gent --> Challenge cup 

 
2.2.  L'année dernière, WEVZA a organisé un 

tournoi avec comme prix un ticket pour la 
Challenge Cup de la CEV. Paul a demandé s'il 
en était de même cette année, VB se 
renseignera. 

2.3. Lors de la finale de la Champions' League à 
Antalya, Guy a pu faire du réseautage. Il 
convient à VB qu'il y a quatre candidats à la 
présidence de la CEV.  

2.4. Gerrit informe le conseil d'administration de la 
situation financière complexe du VV. 

2.6. L'organe directeur de VV compte huit nouveaux 
membres (sur 10).  Ce renouvellement devrait se 
répercuter sur la représentation de VV à l'AG de 
VB. Alors que les ailes étaient invitées chaque 
année à désigner leurs représentants à l'AG, 
depuis la modification des statuts, les 
représentants sont inscrits dans un registre des 
membres. Le registre des membres de VB 
compte huit membres effectifs de la VV et huit 
membres effectifs de la FVWB. Stefan lit les 
noms des membres effectifs. Un membre effectif 
de la VB peut être remplacé en cas de décès, de 
démission volontaire ou d'exclusion (article 9 des 
statuts). Le CA demande à VV et FVWB de 
persuader les représentants à remplacer de 
démissionner volontairement. Une réunion 
TEAMS du CA avant l'AG peut alors prendre 
note des démissions, après quoi les ailes 
peuvent nommer des remplaçants.  Il n'est pas 
nécessaire de modifier les statuts. 
 
Prochaine réunion  

 

• AG : jeudi 20/06 

• CA : TBD 

Verslag & vertaling/ rapport & traduction : Stefan DE KEIJSER 
. 


